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Z Á P I S N I C A  
 

z 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v    N a h á č i    konaného  

dňa  6.12. 2014 o 18:00 hod. v zasadačke Obecného úradu pod vedením starostu  

Vladimíra Kaššu 

 

Starosta obce: Vladimír Kašša 

 

Počet poslancov: 5 

 

Počet prítomných poslancov: 3 podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1): Ing. Kitta, Mgr. 

Bendová, p. Chynoranský 

 

Ospravedlnení: 2 (p. Škoda, p. Tichý) 

 

Prizvaní: 0 

 

Hostia: 6 ( Michal Blaško, Matej Blaško, Dušan Ivanovič, Ján Boledovič, Marek Maška, 

David Ivanovič) 

 

 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Vladimír Kašša, ktorý privítal prítomných 

poslancov obecného zastupiteľstva a prítomných občanov. Konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, nakoľko je prítomných 60% poslancov.  

 

2.   Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie programu zasadnutia 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení p. Chynoranský a Mgr. Bendová; za zapisovateľa 

bol určený PhDr. David Ivanovič. 

    

        Program zasadnutia: 

 

1./   Otvorenie zasadnutia 

2./   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie programu zasadnutia 

3./   Kontrola uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4./   Schválenie rozpočtu na roky 2015, 2016, 2017 

5./ Rôzne 

6./ Diskusia 

7./ Záver   
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Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení programu dnešného zasadnutia. 

Za: 3 (Kitta, Bendová, Chynoranský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 47/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program 25. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

 

Z posledného 24. zasadnutia vyplývali nasledovné uznesenia: 

 č. 43/2014 – úhrada čiastky 2250€ ZŠ Trstín, čo bolo podmienené finančnou 

kontrolou a výkladom zákona. Z dôvodu nesprávneho prerozdelenia nákladov na 

vykurovanie medzi MŠ Naháč (1/3) a ZŠ Naháč (2/3) bola uhradená iba polovica 

čiastky – 1125€. Vyúčtovanie čerpania finančných prostriedkov za III. kvartál nebolo 

doposiaľ predložené. 

 č. 44/2014 – zaradenie MŠ Naháč do evidencie škôl a predškolských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Naháč s účinnosťou od 1.1.2015. Starosta oboznámil 

s podaním žiadosti o zaradenie, pričom bolo potrebné zaslať aj prílohy – vzdelávací 

program, vyjadrenie hygieny, HaZZ, inšpektorátu práce.  

 

 

4. Schválenie rozpočtu na roky 2015, 2016, 2017 
 

Návrh rozpočtu príjmov aj výdavkov bol riadne zverejnený na internetovej stránke obce aj na 

vývesnej tabuli. Starosta predstavil návrh rozpočtu príjmov aj výdavkov. V diskusii o návrhu 

rozpočtu sa do popredia dostali najmä tieto problémové okruhy: 

 

 Financovanie prevádzky MŠ Naháč, ktorá od 1. januára prechádza do zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Naháč. Poslanci aj prítomní občania sa zhodli, že náklady na 

prevádzku predškolského zariadenia sú neprimerane vysoké a preto treba hľadať 

optimálne riešenia na ich zníženie. Starosta informoval, že bude potrebné zníženie 

stavu kmeňových zamestnancov kumulovaním funkcií v súlade so zákonom. Taktiež 

sa prerokovala otázka skrátenia dennej prevádzky predškolského zariadenia, podľa 

modelu, ktorý už fungoval v minulých rokoch. Starosta informoval aj stave podpísania 

delimitačného protokolu, čo je podmienené riešením počtu pedagogických 

zamestnancov, ktorí sú viazaní na MŠ Naháč– riešenie tohto problému je internou 

záležitosťou ZŠ Trstín, do ktorej Obec Naháč nebude zasahovať. 

Osobitným problémom prevádzkovania MŠ Naháč v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Naháč od 1.1.2015 je havarijný stav vykurovacej siete – najmä 

plynového kotla a rozvodov kúrenia.  

Prevádzkovanie MŠ Naháč po 1.1.2015 bude predmetom osobitného 

zasadnutia, na ktorom sa prerokuje a schváli príslušná legislatíva a zriadia sa zákonné 

orgány – najmä Rada MŠ Naháč, ktorá vo výberom konaní vyberie uchádzača na  

funkciu riaditeľa MŠ Naháč.  
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    Problematika prevádzkovania obecného vodovodu – starosta vysvetlil problematiku 

prevádzkovania obecného vodovodu a zvýšené náklady na jeho údržbu. Čiastočne by 

mal byť tento problém vyriešený realizáciou I. etapy rekonštrukcie vodovodu, ktorá je 

podmienená získaním dotácie, ktorá bola v októbri zaslaná na Envirofond. Otvorila sa 

aj problematika uhrádzania faktúr za dodávku pitnej vody subjektmi obec Horné 

Dubové a Poľnohospodárske družstvo. Prítomní poslanci aj občania vyjadrili názor, že 

je potrebné v budúcnosti klásť dôraz na úhradu faktúr v zákonných termínoch a taktiež 

na úhradu príspevku do Fondu opráv od obce Horné Dubové a Poľnohospodárskeho 

družstva Horné Dubové-Naháč. 

  

 P. Marek Maška navrhol, aby sa zvážil presun úveru do inej banky z dôvodu ušetrenia 

finančných prostriedkov. Taktiež sa diskutovalo o stave strechy na Obecnom úrade, 

ktorá je v havarijnom stave, čo sa prejavuje zatekaním do obecných nájomných bytov.  

 

 Poslanec Kitta navrhol riešiť úpravu okolia Obecného úradu, ktoré je v dezolátnom 

stave. Problémom sú najmä akcie s účasťou väčšieho počtu ľudí, kde vznikajú 

problémy s parkovaním. Taktiež poukázal na problémy s miestnymi komunikáciami 

v oboch uličkách, ktoré sú zničené a takmer neprejazdné. Starosta konštatoval, že túto 

situáciu je potrebné riešiť komplexne. To znamená najprv vybudovať kanalizačné 

prípojky, odstrániť starý povrch miestnej komunikácie, urobiť pevné podložie 

a natiahnuť nový asfalt. Starosta uviedol, že v rozpočte je rezerva, ktorá môže byť 

použitá aj na tento účel. 

 

 Prerokovala sa aj problematika prevádzkovania káblovej televízie. Poslanec 

Chynoranský poukázal na vysoké náklady na prevádzku, ktoré sú spôsobené aj tým, že 

súčasné technické vybavenie je v havarijnom stave a je potrebná vysoká investícia na 

jeho výmenu.  

 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení predloženého návrhu rozpočtu obce na 

roky 2015-17. 

 

Za: 3 (Kitta, Bendová, Chynoranský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 48/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh rozpočtu obce na roky 2015-17. 

 

 

5.Rôzne 

 

 Starosta informoval o liste od verejného ochrancu práv, ktorý rieši podnet od p. 

Milana Hlavatoviča ohľadom odvodu dažďovej vody od p. Vrbovského. 

Starosta informoval o žiadosti o vykonanie štátneho stavebného dohľadu 

spoločným stavebným úradom. 
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Uznesenie 49/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o liste od verejného ochrancu práv 

a informáciu o riešení tohto problému.  

 

 Starosta informoval o potrebe schváliť právnu subjektivitu MŠ Naháč.  

 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení právnej subjektivity MŠ Naháč. 

Za: 3 (Kitta, Bendová, Chynoranský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 50/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje právnu subjektivitu MŠ Naháč s účinnosťou od 1.7. 

2015. 

 

 Starosta informoval o žiadosti p. Petra Potúčka, fy POTOK o predĺženie 

zmluvy o nájme nebytových priestorov – Bistro pod Poštou. Z dôvodu 

plánovaných investícií žiadateľ požaduje predĺženie nájomnej zmluvy na viac 

ako jeden rok. Prítomní poslanci aj občania poukázali na bezproblémovú 

prevádzku zariadenia. Starosta navrhol predĺžiť nájomnú zmluvu na dva roky 

(2015,2016) a zvýšiť nájomné na 60€/mesiac+energie+vodné. 

 

 Starosta vyzval poslancov na hlasovanie o schválení predĺženia nájomnej zmluvy na dva roky 

a zvýšenie nájomného na 60€/mesiac+energie+vodné. 

 

Za: 3 (Kitta, Bendová, Chynoranský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie 51/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy p. Petrovi Potúčkovi, fy 

POTOK na dva roky (2015,2016) a stanovilo mesačné nájomné na 

60€/mesiac+energie+vodné. 

 

 

 Starosta informoval o žiadosti o architektonicko-historický výskum fasády 

Pamätného domu J.F.  

 Starosta informoval o vianočnom pochode Naháč-Trnava, ktorý sa uskutoční 

20.12. Spoluorganizátorom pochodu je obec Naháč v spolupráci s  TJ Atom 

Jaslovské Bohunice. Starosta bude mať pre prítomných hostí a občanov 

prednášku v Pamätnom dome a pre všetkých bude pripravené občerstvenie. 

Starosta vyjadril presvedčenie, že sa pochodu zúčastnia aj obyvatelia obce. 

 Starosta informoval o doplňujúcich komunálnych voľbách, ktoré  sa 

uskutočnia 7. marca 2015. 

 Starosta informoval o zvolaní ustanovujúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktoré sa uskutoční 13.12. o 17:00 hod. v sále Kultúrneho domu. 
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 Starosta informoval o posedení s dôchodcami, ktoré sa uskutočnilo 26.11. 

 

Uznesenie 52/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vyššie uvedené informácie starostu. 

 

 

6. Diskusia 

 

p. Marek Maška –poukázal na riešenie problematiky obecnej kanalizácie. Navrhol aby sa 

prípojky robili svojpomocne, čím by sa podarilo sprevádzkovať ČOV. 

 

Mgr. Jana Bendová – dotazovala sa o stave v predaji obecných pozemkov. Taktiež sa 

informovala o výberovom konaní na pracovníčku ObÚ. 

 

Uznesenie 53/2014 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie diskusné príspevky M. Mašku a J. Bendovej. 

 

 

 

6. Záver 

 

 Po prerokovaní všetkých bodov zasadnutia starosta obce poďakoval prítomným 

poslancom a ukončil zasadnutie o 20:48 hod.. 

 

 
 

V Naháči 8.12.2014       

 

 

 

 

Zapísal: PhDr. David Ivanovič 

 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Jana Bendová 

                       

 

                       Radoslav Chynoranský 
 

 

            Vladimír Kašša 

                                                starosta obce 


